

正向思考態度

12. 头脑的力量 (The Brain)

神经经济学

希尔将大脑视为「财富路由器」,提出「思想频率论」:

1. 发送端:持续聚焦目标时,大脑会发射特定频率电波。

2. 接收端:宇宙存在「智能以太」,会响应匹配频率,传送对应人事物。

他强调:「多数人像坏掉的收音机,不断切换频道(目标),因此收不到清晰讯号。」

「脑力扩增三阶段」开发方法:

阶段一:清除静电干扰

- 列出所有与目标无关的兴趣 (如政治辩论、体育赛事), 减少 90%关注。





正向思考態度

阶段二:调频训练

- 每日清晨专注凝视美元符号(\$)10分钟,想象金钱能量流入大脑。
- 希尔建议:「用绿色纸张绘制符号,因绿色是金钱的振动频率。_」

阶段三:宇宙应答记录

- 准备「**灵感日志**」,随时记录突然浮现的点子、偶遇的贵人、意外信息。
- 每周分析这些「宇宙回馈」与目标的关联性。

历史案例深度剖析

案例一:亚历山大·格雷厄姆·贝尔

希尔分析,贝尔发明电话的关键在 「频率纯化」——他销毁所有与声学 无关的研究资料,甚至与未婚妻断联 两年,最终捕捉到「电流传声」的关 键频率。

案例二:华伦·巴菲特

(希尔晚年访谈对象)

巴菲特 11 岁读完《思考致富》 后,开始实践「脑力调频」:每天放 学后绕路经过加油站,凝视油泵想象 「能源业财富流动」,奠定其石油投 资敏感度。





正向思考態度

12. The Brain

Neuroeconomics

Hill sees the brain as a "router of wealth" and proposes a "theory of thought frequency" :

- 1. **Sender**: When continuously focusing on a target, the brain emits
- radio waves at a specific frequency.
- 2. **Receiver**: There is an "intelligent ether" in the universe, which will respond to the matching frequency and transmit the corresponding people and things.

"Most people are like broken radios, constantly switching channels (targets) and therefore not receiving clear signals." he stressed.





正向思考態度

"Three-stage Brain Amplification" Development Method:

Stage 1: Removal of static interference

- List all non-goal-related interests (e.g., political debates, sporting events) and reduce followers by 90%.

Stage 2: FM Training

- Gaze at the dollar sign (\$) for 10 minutes each morning and imagine money energy flowing into your brain.
- Hill advises: "Draw symbols on green paper, because green is the vibrational frequency of money."

Stage 3: Cosmic Response Record

- Prepare an "inspiration journal" to keep track of sudden ideas, chance encounters, and unexpected information.





正向思考態度

- Analyze the relevance of these "cosmic feedbacks" to the goal on a weekly basis.

In-depth analysis of historical cases

Case 1: Alexander Graham Bell

Hill analyzed that the key to Bell's invention of the telephone was "frequency purification" - he destroyed all research materials unrelated to acoustics, and even cut off contact with his fiancée for two years, and finally captured the key frequency of "current sound".

Case 2: Warren Buffett

(Hill's interviewee in his later years)

After reading "Think to Rich" at the age of 11, Warren Buffett began to practice "brain frequency modulation": every day after school, he detoured past the gas station, stared at the oil pump and imagined the "flow of wealth in the energy industry", laying his oil investment sensitivity.

